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My AP Account: Location of your personal data and AP ID 
My AP 帳戶：您的個人資料和 AP ID 的位置 

 

(Please scroll to page 3 to see how to submit the College Board’s Contact Form for multiple AP Accounts / AP IDs) 

（請移至第 3 頁查看如何提交 College Board 的聯絡表格以申報多個 AP 帳戶∕AP ID） 

 

1) Login to your My AP account 

登入您的My AP 帳戶 

 

 

2) Click the icon in black 

點選黑色圖像 

 

 

3) Select “Account Settings” 

選擇 “Account Settings” 
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4) Under the tab of “My Info”, you will see the Personal Information you provided to College Board. Click 

“Edit” if you want to change the information.   

 

(Note: The provided Legal Name and Date of Birth MUST be the same as the ID document candidate 

presents at the examination, e.g. HKID, Passport or Exit-entry Permit for Travelling to and from Hong 

Kong and Macau. 

If your name and date of birth are incorrect, you MUST contact College Board for the updates.) 

 

在「My Info」標籤下，您將看到您提供給 College Board 的個人資訊。如果您想更改資訊，請

點擊「Edit」。 

 

注意：填寫的姓名及出生日期必須與考生於考試當日所出示的身份證明文件完全相同，如︰香

港身份證、護照及香港／澳門身份證或港澳通行證。 

 

如姓名和出生日期不符，您必須要聯繫 College Board 以作更改。 

 
 

5) Scroll down the page, you will see the AP ID under IDs section.  

向下滾動頁面，您將在「IDs」 部分看到 「AP ID」 

 

 

https://apstudents.collegeboard.org/help-center/how-do-i-update-my-information
https://apstudents.collegeboard.org/help-center/how-do-i-update-my-information

